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1. Antsla valla arengukava koostamise arutelu

Arenguspetsialist informeeris, et tegevuskava on läbinud volikogus I lugemise. 
Volikogu liikmetel oli õigus kirjalikke ettepanekuid tegevuskava täiendamiseks esitada kuni 11. 
novembrini 2014. a.
Arenguspetsialist tutvustas ettepanekuid, antud protokolli lisana.

Komisjoni liige Kaili Preismann ütles, et ei ole põhjendatud, miks on viidud investeeringud 
eraldi eesmärkidest. Arengukavas peaksid kõik tegevused olema eesmärgistatud, sh 
investeeringud. Investeeringud peaksid olema eesmärkide all vastasel korral keskendutakse 
ainult investeeringutele) ja kui on tarvis teha väljavõtet investeeringutest eelarve jaoks, siis on 
lihtne teha väljavõte tegevuskavast. 
Hetkel on investeeringutes tegevusi, mis ei ole loetletud eesmärkide all. 

Toimus arutelu. 

Kaili avaldas arvamust, et ristikesed eesmärkide taga peaksid olema tehtud vastavalt 
prioriteetidele ning jaotatud ühtlaselt aastate lõikes, sest kõiki tegevusi ei saa teha ühel aastal 
korraga.
Tegevused, millega tegeldakse mitu aastat järjest nt staadioni etapiviisiline renoveerimine, tuleb 
ristikesed tabelis märkida mitme aasta taha.

Sõnastus investeeringutes ja eesmärkides peab olema sama.

Ettepanek tehti, et investeeringud peaksid olema eesmärkide all, mitte eraldi välja toodud. 
Ristikesed teha kõikide tegevuste taha vastavalt sellele, millega aastate lõikes tegeldakse. 
Eraldi lahter aastate taga võiks olla tähistatud „i“ tähega, mis tähistab võimalikke saadavaid 
investeeringuvahendeid. Siis on lihtne investeeringud sealt välja noppida

Perearstikeskuse taga 2015. a risti ei ole, samas võiks hakata sellega 2015. a tegelema. 
Detsembri kuus koostatakse käesoleva tegevuskava järgi vallavalitsuse 2015. a tööplaan.



Arenguspetsialist ütles, et komisjoni koosolekutel ei ole arutatud arengukava struktuuri. 
Arengukava struktuuriga ei olda rahul.
2015. a 1. märtsiks esitab vallavalitsus arengukava volikogu komisjonidele.     

Komisjoni liikmed lugesid esimese päevakorrapunkti arutelu lõppenuks. 

Komisjoni liikmed arutasid, et parema koostöö nimel tuleks korraldada kahepäevane koolitus või 
kohtumine volikogu liikmetele, volikogu komisjonide liikmetele, vallavalitsuse liikmetele, 
ettevõtjatele või erinevatele sihtgruppidele. Kohtumine rahulikus ja meeldivas keskkonnas loob 
paremad võimalused heade suhete saavutamiseks. 
Võib mõelda meelelahutusele või mängudele, mis soodustavad suhtlemist.

Tegevuskavas on olemas eesmärk - ümarlaud ettevõtjatega.

2. Muud küsimused

Tunnustamine

Arenguspetsialist Kalev Joab tutvustas hetkel kehtivaid tunnustamisega seotud kordasid Antsla 
vallas:
- Antsla valla aukodaniku nimetus (seda ei ole kordagi välja antud);
- Antsla valla aasta tegu;
- Konkurss „Kaunis kodu“, nominendid võiks olla avalikustatud;
- vastuvõtt vastsündinud vallakodanikele ja nende vanematele;
- Antsla valla „Tänukiri“;
- tänuüritus haridustöötajatele (õpetajatele, õpetajate päeva puhul), sellel aastal olid kutsutud 
kõik valla ja allasutuste töötajad;
- tänuüritus laulu- ja tantsupeost osavõtjatele.

Arenguspetsialist tutvustas Antsla valla aunimetusi. 
Komisjoni liikmed avaldasid arvamust, et Vabariigi aastapäeval on võimalik ette lugeda nende 
inimeste nimed, keda on vabariigis või maakonnas tunnustatud.
Aunimetuse saajate kategooriaid võiks olla rohkem nt 20 kategooriat, aga erinevatel aastatel 
tunnustatakse 4 erineva kategooria esindajaid. 
Mitte kasutada sõna „aasta“ vaid „Antsla valla“ nt Antsla valla ettevõtja, Antsla valla heategija 
(sporditoetaja) jne. 
Tunnustust väärib ka üks lihtne inimene heade tegude eest, mis ta on korda saatnud mitmete 
aastate jooksul ja ühe teo eest saab tunnustuse.

Informatsioon

Järgmise komisjoni koosoleku teemad:
- Antsla valla 2014. a tööplaani täitmise analüüsimine;
- Antsla valla 2015. a tööplaaniga tutvumine;
- komisjoni 2015. a tööplaani koostamine;
- järgmine komisjoni koosolek 8. jaanuaril 2014. a.
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